
Dobrý den, paní učitelky, 

děkuji za mail a musím vás všechny ujistit, že s vámi naprosto souhlasím. Jsem si 
jist, že postoj, který vůči školám zaujala česká vláda, je mimořádně nevhodný a pro 
naši budoucnost devastující. 

Naše země jako první plošně školy uzavřela a vláda nebyla ochotna na řízeném a 
bezpečném otevírání škol pracovat. 

Mnohokrát jsem na škodlivost tohoto přístupu upozorňoval, jednal s ministrem 
školství a snažil se změnu prosadit na všech možných úrovních. 

Po týdnech úsilí, kdy se spojily různé instituce, se podařilo prosadit metodiku návratu 
dětí do škol, testování žáků i učitelů a konečně i další náš požadavek - zařazení 
učitelů do přednostního očkování. 

Bohužel současná téměř tragická situace realizaci mnohého dočasně pozastavila... 

Nicméně vás ujišťuji, že ve svém úsilí po návratu dětí do škol či hledání různých 
forem prezenční výuky nehodlám přestat. Ať již jako senátor, člen výboru pro 
vzdělávání na Praze 6 i HMP a nebo jako oficiální ředitel GJK. 

A pobyty dětí na různých "školách v přírodě" považuji za správnou, poměrně snadno 
realizovatelnou a bezpečnou záležitost. 

Ještě jednou vám děkuji za mail i aktivní přístup a zdravím vás. 

Jiří Růžička 

 


